

Support the Center for Cross-Cultural Student Emotional Wellness. We are dedicated to understanding and promoting emotional health and psychological resilience among students and scholars from diverse cultural backgrounds.

支持跨文化学生情绪健康中心，我们致力于了解不同文化背景的学生和学者并促进他们情感健康和心理抗压能力。

• **GIFT INFO** 赠予信息

- \$50
- \$100
- \$250
- Other 其他
- Make this a monthly donation 每月都做这笔赠予

• **YOUR INFO** 您的信息

- Credit Card Details* 信用卡细节
- Name* 姓名
- Email* 电子邮箱
- Address* 地址

• **ADDITIONAL DETAILS** 额外细节

- I'd like to designate this gift to a specific program or area at MGH

我要把这笔赠予用于MGH内的指定项目

• Designation* 指定赠予

- I am making this gift anonymously 我要匿名赠予
- I am making this gift in honor or memory of somebody 本次赠予用于纪念某人
- My employer will match this gift 我的公司会配捐此赠予
- This is a donation from a corporation 本次赠予来自公司

Complete Donation 完成赠予

Mass General is a 501(c)3 non-profit organization and depends on the support of the public. All donations are tax-deductible to the full extent of the law. Our non-profit tax ID is 04-1564655. Questions about giving? [Please see our Frequently Asked Questions](#) or [contact us](#).

麻省总医院是一家501(c)3非营利性组织，其收入来源于公众的支持。以法律的充分程度，捐款都是免税的。我们的非营利税号为04-1564655。

如果您有任何有关赠予的问题，请参看常见问题或联系我们。